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Изх. №ДА-02-1 1д ./07.02.2024г  

До  членовете  на  Обществения  съвет  

До  членовете  на  Педагогическия  съвет  

Към  ОУ  "Христо  Ботев" с. Камбурово  

ПОКАНA 

Уважаеми  Членове  на  ОбщеСгнения  съвет, във  връзка  с  Плана  за  работа  на  ПС, 

приключване  на  първи  учебен  срок  на  учебната  2023 !2024г, Ви  каня  на  Педагогически  

съвет, който  ще  се  проведе  на  19.02.2024г  от  17:00 часа, в  Оц  "Кристо  Ботев" C. 

Камбурово. 

CЪBETЪT L1ЦЕ 'tIPOTEЧЕ  Г1РИ  СJдЕДНИЯ  ДНЕВЕН  РЕД:  

1 .Отчет  на  резултатите  от  учебно-възпитателната  работа  през  първия  учебен  срок/брой  

отпаднали, отсъствия, санкции  на  ученици, превантивни  мерки  за  работа  с  проблемни  

ученици, мерки  за  нама,хяване  дела  на  отпадналите  и  за  повишаване  качеството  на  

образованието / 

2.Отчет  на  дейността  на  ресурсните  учители . 

3.Отчет  на  контролната  дейност  на  директор  ЗДУД  през  първи  учебен  срок. 

4.Обсъждане  и  гласуване  на  график  за  Училищен  План-прием  на  1 ктiас  през  учебната  

2024/2025 година  и  съгласуване  с  Обществен  съвет  .Определяне  на  критерии  за  приема. 

5.Приемане  на  график  за  контролни  и  класки  през  втори  учебен  срок. 

б.Приемане  на  информация  за  квапификациониа  дейност  и  реа>тизираните  деЕiности  от  

плaнa нa MOH 

7.Приемане  на  Информация  за  реалТ'ізиранаiтг  дейности  от  пlгана  no БДП  



8.Приемане  на  Информация  за  реализираните  дейности  от  плана  no ИKT } 

9.Приемане  на  Отчет  за  реализираните  дейности  oт  Годишния  план  2023-2024 г  

10.Приемане  на  Информация  за  реализираните  дейности  от  

планове  и  програми  

11 .Разглежцаяе  на  нарушенията  на  ПДц  и  на  ПBTP 

12.Текущи  въпроси  и  задачи  

други  оперативни  

C уважение  ,  

Здравка  Динчева  

Директор  на  OY"Христо  Ботев"с.Камбурово  



Bx.Nº ~ /Ї 	.: W:.4ч: 

ПPOTOKOЛ  №  3/20.02.2024 г. 

HA ЗACEДAHИE HA OБЩECTBEH CЪBET 

KЪM OY „ХРИСТО  БОТЕВ" — С. KAMБYPOBO 

Днес, 20.02.2024 г. в  Кметство  с.Камбурово, се  проведе  Заседание  на  членовете  на  
Обществения  съвет  в  изпълнение  на  чл.143, ал.1 от  ЗПУО. 
Заседанието  протече  при  присъствието  на  всички  членове: 
1. Юбейдет  Исмаилов  — представител  на  Община  Омуртаг  
2. Хафизе  Ахмедова  - представител  на  родителите  
3. Нихал  Мекмедова  - представител  на  родителите  
4. Кадрие  Мустафова  - представител  на  родителите  
5. Габриела  Стоименова  - представител  на  родителите  
6. Здравка  Динчева  — директор  

Заседанието  протече  при  предварително  обявения  дневен  ред, след  неговото  гласуване  с  
6 гласа  „ЗА", както  следва: 

ДHEBEH РЕД:  

1. Училищен  План-прием  2024/2025 година  
2. Други  

Ho т. 1 от  дневния  ред  Здравка  Динчева, директор  на  OY с.Камбурово  представи  
информация  за  училищния  план  — прием  2024/2025 година, след  което  даде  думата  за  
мнения, становища  и  предложения  no разглежданата  точка. 
Г-н  Исмаилов  сподели, че  е  направен  анализ  за  броя  на  подлежащите  ученици  oт  

селото, които  ще  бъдат  записани  през  следващата  учебна  година  в  първи  клас. 

Бяха  разгледани  и  обсъдени: 

График  на  дейностите  no npueM; 

Необходими  документи  за  записване; 
Критерии  за  записване; 
Избираеми  учебни  часове; 
Факултативни  учебни  часове; 
Организация  no дейностите . 

B съответствие  с  решенията  взети  на  педагогически  съвет, подаването  на  заявления  и  
записването  на  учениците  ще  се  извършва  в  оповестените  срокове  според  посочените  
критерии. Ще  се  сформира  една  паралелка  първи  клас  с  избираеми  учебни  часове  no 
учебни  предмети, които  са  заявили  родителите . При  наличие  на  пo-гoлям  брой  подадени  
заявления, училището  ще  сформира  дo 1 паралелка  допълнително . 



( одпис) 

Г-жа  Динчева, изказа  важността  от  посещаването  на  ГЦOYД  и  допълнйтелния  час  за  
спортни  дейности, които  осмислят  свободното  време  на  учениците  и  изграждат  среда  на  
доверие  между  ученици  и  учители, намалявайки  напрежението  и  агресията. Тя  предаде  
желанието  на  педагогическите  специалисти  да  работят  no проекти, които  подпомагат  
обучението  на  учениците  no учебни  предмети, no които  се  срещат  затруднения  и  
развиват  заложби  в  заниманията  no интepecи. 

Ho т.2 изказвания  не  последваха. 

След  проведено  гласуване  за  одобряване  на  училищния  план-прием  2023/2024 година  се  
получиха  следните  резултати: 

Брой  гласове  "за"- 6 броя  
Брой  гласове  "против"- 0 броя  
Брой  гласове  „въздържал  се"- 0 броя  

Ha основание  на  резултатите  oт  проведеното  гласуване, Обществения  съвет  към  
училището  взе  следните  

РЕШЕНИЯ: 
3. Одобрява  и  приема  училищния  плaн-прием  2024/2025 година. 

След  изчерпване  на  дневния  ред, заседанието  нa обществения  съвет  към  OY «Христо  
Ботев» с.Камбурово  се  закри. 

Председател: Юбейдет  Исмаилов  

Изготвил  протокола: Хафизе  Ахмедова  

(noдnиc) 


	Page 1
	Page 2
	Page 3
	Page 4

